



marinabalear
yachtcharter

YOUR PARTNER FOR YACHT CHARTER
IN THE BALEARIC ISLANDS
SINCE 1995



THE PLEASURE OF CHOICE

Feel the power of the elements on board your charter yacht. Our wide network allows us to offer an extensive selection of first class charter yachts in the Balearic Islands. Modern technology, a wide range of equipment and excellent service make your yacht charter an unforgettable experience. Whether sporty-modern, classic or pure luxury, the choice is yours.

DAS VERGNÜGEN DER WAHL

Spüren Sie die Kraft der Elemente an Bord Ihrer Charteryacht. Wir verfügen mit unserem ausgezeichneten Netzwerk über eine umfangreiche Auswahl an hervorragenden Charteryachten auf den Balearen. Moderne Technik, vielseitige Ausstattung und ausgezeichneter Service machen Ihren Yachtcharter zum unvergesslichen Erlebnis. Ob sportlich-modern, klassisch oder Luxus pur, Sie haben die Wahl.

YOUR PARTNER SINCE 1995

Your time out is starting now. From the first contact to the perfect yachting experience, we are right by your side. Book with us the ideal yacht for your charter, conveniently and with a personal approach. For over twenty-five years we have been offering excellent service for your dream holiday. In Mallorca, we are on hand to help you at our office in Port Adriano. Benefit from our expertise and experience yachting at its best.

IHR PARTNER SEIT 1995

Ihre Auszeit beginnt jetzt. Vom ersten Kontakt bis zum perfekten Yachterlebnis sind wir an Ihrer Seite. Mit uns buchen Sie die ideale Yacht für Ihren Charter, komfortabel und persönlich. Seit über fünfundzwanzig Jahren bieten wir einen ausgezeichneten Service für Ihren Traumurlaub. Auf Mallorca sind wir in unserem Büro in Port Adriano persönlich für Sie vor Ort. Profitieren Sie von unserer Erfahrung und erleben Sie Yachting auf seine schönste Weise.





HOLIDAY FOR ALL SENSES

Culinary highlights to suit your taste will make your charter unique. Whether a chef on board treats your palate to selected delicacies or you indulge in culinary treats from our long-standing catering partners, we create the perfect taste journey for your charter. The liveliest beach clubs and a wide selection of restaurants, ranging from traditional local cuisine to modern high-end gastronomy, round off your experience in the in the Balearic seas.

URLAUB FÜR ALLE SINNE

Kulinarische Highlights nach Ihrem Geschmack machen Ihren Charter einzigartig. Ganz gleich, ob ein Küchenchef an Bord Ihren Gaumen mit ausgewählten Köstlichkeiten verzaubert oder Sie sich von unseren langjährigen Catering-Partnern kulinarisch verwöhnen lassen, wir kreieren die perfekte Geschmacksreise für Ihren Charter. Die angesagtesten Beachclubs und eine große Auswahl an Restaurants, die von traditioneller lokaler Küche bis hin zu moderner Spitzengastronomie reichen, runden Ihr Erlebnis in den balearischen Gewässern ab.

ENJOY YACHTING TO YOUR TASTE

Start looking forward to your tailor-made feel-good time. With a diverse selection of attractive extras, we will create the offer that meets your expectations down to the last detail. You will find out what is particularly worth experiencing during your charter in a personal exchange with us. Let yourself be inspired – your water adventure is waiting for you. We are looking forward to your enquiry.

ENJOY YACHTING NACH IHREM GESCHMACK

Freuen Sie sich auf Ihre maßgeschneiderte Wohlfühlzeit. Mit einer vielfältigen Auswahl an attraktiven Extras stellen wir gemeinsam mit Ihnen das Angebot zusammen, das Ihre Erwartungen bis ins Detail erfüllt. Was bei Ihrem Charter besonders erlebenswert ist, erfahren Sie im persönlichen Austausch mit uns. Lassen Sie sich inspirieren – Ihr Wasserabenteuer wartet auf Sie. Wir freuen uns auf Ihre Kontaktaufnahme.





SELECTION FROM OUR PORTFOLIO *AUSZUG AUS UNSEREM PORTFOLIO*



Find our full charter yacht portfolio on our website
Unser komplettes Charteryacht-Portfolio finden Sie auf unserer Website

UNLIMITED WATER FUN

Customised to your wishes, the versatile water sports equipment and exclusive amenities of our charter yachts will delight you. From snorkelling and paddle boarding to more active water skiing and wakeboarding, as well as the popular seabob and jet skiing, there's plenty of fun waiting for you. Innovative water toys such as fliteboards and many more can be booked on request.

GRENZENLOSER WASSERSPASS

Auf Ihre Wünsche abgestimmt, überzeugen Sie die vielseitige Wassersportausstattungen und exklusiven Annehmlichkeiten unserer Charteryachten. Von Schnorcheln und Paddelboarden bis hin zum aktiverem Wasserskifahren und Wakeboarden sowie zum beliebten Seabob- und Jetskifahren, es erwartet Sie jede Menge Spaß. Innovative Watertoys wie Fliteboards und vieles mehr sind auf Anfrage zubuchbar.





AICON 72 SL

Palma de Mallorca

Enjoy Mediterranean sunshine on deck of the Aicon 72 SL. The yacht is the ideal choice for those who value service as much as a spacious feel and varied water toys. Up to twelve guests are welcome on board for day charter and six for multi-day charter.

Genießen Sie die mediterrane Sonne an Deck der Aicon 72 SL. Die Yacht ist die perfekte Wahl für alle, die Service ebenso schätzen wie ein großzügiges Raumgefühl und abwechslungsreiches Wasserspielzeug. An Bord sind bis zu zwölf Gäste im Tagescharter und sechs im Mehrtagescharter willkommen.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2006
Refit / <i>Refit</i>	2022
Length / <i>Länge</i>	23 m
Guests / <i>Gäste</i>	max 12
Cabins / <i>Kabinen</i>	3
Crew / <i>Besatzung</i>	2

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



GALEON 640 FLY

Port Adriano

The beautiful Galeon 640 Fly offers an innovative space concept and is one of the most sought-after charter yachts in her category. An attentive crew of two ensures that you enjoy your charter week to the fullest.

Die wunderschöne Galeon 640 Fly bietet ein innovatives Raumkonzept und ist eine der begehrtesten Charteryachten ihrer Kategorie. Eine aufmerksame zweiköpfige Crew sorgt dafür, dass Sie Ihre Charterwoche in vollen Zügen genießen.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2018
Length / <i>Länge</i>	20 m
Cabins / <i>Kabinen</i>	4
Crew / <i>Besatzung</i>	2

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





JEANNEAU 64

Palma de Mallorca

The Jeanneau 64 impresses with her elegance, contemporary lines and dedication to detail. Sailors will be delighted with the service provided by the crew, consisting of captain and chief/stewardess.

Die Jeanneau 64 besticht durch ihre Eleganz, ihre modernen Linien und ihre Liebe zum Detail. Die Segler werden vom Service der Crew, bestehend aus Kapitän und Chief/Stewardess, begeistert sein.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2015
Length / <i>Länge</i>	20 m
Cabins / <i>Kabinen</i>	4
Crew / <i>Besatzung</i>	2

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



PRINCESS S60

Port Calanova

The gorgeous flybridge yacht welcomes you on board for day and multi-day charter. The generous water sports equipment and the courteous service of the crew will enchant you.

Die traumhafte Flybridgeyacht empfängt Sie an Bord für Tages- und Mehrtagescharter. Die großzügige Wassersportausrüstung und der zuvorkommende Service der Besatzung werden Sie verzaubern.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2020
Length / <i>Länge</i>	19 m
Guests / <i>Gäste</i>	max 10
Cabins / <i>Kabinen</i>	2/3
Crew / <i>Besatzung</i>	2

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





SUNSEEKER PREDATOR 57

Palma de Mallorca

The beautiful 18 m Sunseeker is the perfect all-rounder for an exceptional day charter in pristine Mediterranean waters. Enjoy bay-hopping, sunbathing as well as water sports to your taste.

Die bildschöne 18 m Sunseeker ist der perfekte Allrounder für einen außergewöhnlichen Tagescharter in unberührten Mittelmeergewässern. Genießen Sie Bucht-Hopping, Sonnenbaden und Wassersport nach Ihrem Geschmack.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2019
Length / <i>Länge</i>	18 m
Guests / <i>Gäste</i>	max 10
Crew / <i>Besatzung</i>	2

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



LAGOON 55

Palma de Mallorca

The 55 foot catamaran with two crew and five guest cabins is the perfect choice for a larger family or group of friends. Enjoy the sailing experience on the fully equipped vessel coupled with excellent service.

Der 55 Fuß Katamaran mit zwei Crewmitgliedern und fünf Gästekabinen ist die perfekte Wahl für eine größere Familie oder Freundesgruppe. Genießen Sie das Segelerlebnis auf dem voll ausgestatteten Schiff gekoppelt mit exzellentem Service.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2023
Length / <i>Länge</i>	16 m
Cabins / <i>Kabinen</i>	5
Crew / <i>Besatzung</i>	2

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





MOODY 54 DS

Can Pastilla

Enjoy limitless sailing comfort on the Moody 54 DS. The yacht convinces with a unique feeling of space and handcrafted luxury. The foredeck entices for leisurely sunbathing.

Genießen Sie grenzenlosen Segelkomfort auf der Moody 54 DS. Die Yacht überzeugt durch ein besonderes Raumgefühl und handgefertigten Luxus. Das Vordeck lädt zum entspannten Sonnenbaden ein.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2022
Length / <i>Länge</i>	17 m
Cabins / <i>Kabinen</i>	4
Crew / <i>Besatzung</i>	1

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



AZIMUT 53 FLY

Palma de Mallorca

The state-of-the-art flybridge yacht is available for day and multi-day charter in the Balearic Islands. The sporty Azimut is equipped with attractive water sports equipment and promises lots of fun.

Die topmoderne Flybridgeyacht steht für Tages- und Mehrtagescharter auf den Balearen zur Verfügung. Die sportliche Azimut ist mit attraktiven Wassersportgeräten ausgestattet und verspricht jede Menge Spaß.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2022
Length / <i>Länge</i>	16 m
Guests / <i>Gäste</i>	max 11
Cabins / <i>Kabinen</i>	3
Crew / <i>Besatzung</i>	1

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





LAGOON 51

Palma de Mallorca

The brand new, fully equipped Lagoon 51 owner's version welcomes eight guests in four well appointed cabins for sailing trips in the Balearic Islands with a professional skipper. Come aboard, sit back and enjoy the cruise.

Die brandneue, voll ausgestattete Lagoon 51 Eignerversion empfängt acht Gäste in vier gut ausgestatteten Kabinen für Segeltörns auf den Balearen mit einem professionellen Skipper. Kommen Sie an Bord, lehnen Sie sich zurück und genießen Sie den Törn.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2023
Length / <i>Länge</i>	15 m
Cabins / <i>Kabinen</i>	4
Crew / <i>Besatzung</i>	1

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



PRINCESS V48

Port Adriano

Water sports enthusiasts and sun lovers alike will appreciate the versatility of the Princess V48. The yacht glides across the sea while you soak up the Mediterranean summer enjoying chilled drinks and smooth beats. The captain will ensure you enjoy a memorable day charter.

Wassersportler und Sonnenanbeter schätzen die Princess V48 für ihre Vielseitigkeit. Die Yacht gleitet über das Meer, während Sie den mediterranen Sommer bei kühlen Drinks und sanften Beats genießen. Der Kapitän sorgt dafür, dass Sie einen unvergesslichen Chartertag erleben.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2017
Length / <i>Länge</i>	15 m
Guests / <i>Gäste</i>	max 11
Crew / <i>Besatzung</i>	1

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





FJORD 48 OPEN

Port Adriano

Stylish design meets generous space on board the Fjord 48 Open. The yacht welcomes up to twelve day guests to memorable water adventures. Two Seabob, a paddleboard and snorkelling equipment promise lots of fun.

Stilvolles Design trifft auf großzügiges Raumangebot an Bord der Fjord 48 Open. Die Yacht empfängt bis zu zwölf Tagesgäste zu erlebnisreichen Wasserabenteuern. Zwei Seabob, ein Paddleboard und Schnorchelausrüstung versprechen jede Menge Spaß.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2018
Length / <i>Länge</i>	15 m
Guests / <i>Gäste</i>	max 12
Crew / <i>Besatzung</i>	1-2

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



CRANCHI M44 HT

Port Adriano

Explore the distinctive charm of the Mallorcan coastline aboard our top-choice day charter yacht, the Cranchi M44 HT. Departing from Port Adriano, this yacht boasts a thoughtfully crafted layout, offering serene bow and stern relaxation zones, along with a cozy dining area.

Unsere beliebte Tagescharteryacht, perfekt, um die einzigartige Schönheit der mallorquinischen Küste zu entdecken. Die Cranchi M44 HT ab Port Adriano verfügt über ein durchdachtes Layout mit Entspannungsbereichen im Bug und Heck des Bootes sowie einem gemütlichen Essbereich.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2018
Length / <i>Länge</i>	14 m
Guests / <i>Gäste</i>	max 11
Crew / <i>Besatzung</i>	1

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





MARINA BALEAR

by Marina Balear Yates S.L.

www.marina-balear.com

+34 680 31 68 62

+34 971 23 22 04

info@marina-balear.com

Port Adriano, Mallorca